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Møde dato 

30. november 2022 

Mødested 

Vester Nebel Skole 

Møde tidspunkt 

Kl. 19:00 – 21:00 

Møde nr. 

4 

Mødeleder  

 

Afbud til 

mabr@kolding.dk 

Deltagere 

Tina Hejsel, Christina Sandholdt, Mette Kronlykke, Katrine Knudsen, Pernille Kjøngerskov, Søren 

Laubjerg Thodsen, Michael Holme Blicher, Hanne Bloch Rasmussen, Tina Olesen, elevrådsformandskab 

Ella og Maria, Hanne Holm, Per Thorsen og Martin Bredthauer. 

Bemærkninger 

 

Afbud Hanne Bloch Rasmussen, Søren Laubjerg Thodsen, Hanne Holm, Michael Holme Blicher, Maria 

 

Dagsorden 

 

Pkt. Emne Noter 

1 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2 Nyt fra elevrådet -Juleklippe konkurrence arrangeret af elevrådet for 

mellemtrin og indskolingen. 

Elevrådet fortæller til storsamling hvem der har vundet. 

-Opgave til elevrådet - hvad kan elevrådet gøre for 

trivsel på skolen – Hvordan kan elevrådet være med til 

at gøre VNS til en god skole for alle. 

Ideer til at gøre skolen bedre – Basket kurve, længere 

spisepause, karrusel, tidligere fri, mere elever 

bestemmelse, trappe ved skrænten, senere mødetid. 

-Elevrådet laver en kampagne for renere toiletter. 

Nyt fra ledelsen – skole og SFO 

 Budgetopfølgning 

 Afholdelse af skole-hjem-

samtaler 

Bilag: 

Økonomirapport - medio november 2022.pdf 

-Tirsdag eftermiddag var der strømafbrydelse plet vis i 

indskolingen pga strøm fra børnegården. 

-Skolens tyverialarm er bundet op på strømmen. 

Pedellen er ved at undersøge mulighederne. 

-Filmfotograf har lavet film om iBUILD IT på VNS og var 

på besøg onsdag. 
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Side 2 

-Vi har fået flere penge til SFO pga større belægning.  

Vi forventer at komme ud med at lille overskud. 

-Næste år kommer der en 5. årgang.  

Der kommer ca. 50 børn på listen til kommende 

børnehaveklasse.  

Det kan være en god ide at fortælle forældre at der er 

plads nok. 

-Afholdes af skolehjemsamtaler – alle er afholdt eller 

aftalt i dec. 6. A har afholdt behovssamtaler pga 

sygdom. 

-Vi har været repræsenteret til DM i Edison.  

-Forvaltnings direktør (Flemming Korup) har været på 

besøg. 

Nyt fra personalet -Verdensugen – en rigtig god uge med temaet Kenya. 

Besøg fra Kenya med dans 

Arbejde med 3 verdensmål. Stor samling hver morgen. 

Mange forskellige kreative processer og faglige 

indhold. God kvalitet i produkter og engagement hos 

eleverne. 

-Klippedag i morgen med forældre og bedste forældre. 

Nyt fra bestyrelsen 

 Nyt fra udvalg 

 Forældrerådsaften 

-Forældrerådsaften – 31. januar kl. 17.00. Invitation 

udsendes inden jul. 

-Katrine er blevet kontaktet af 4A’s forældreråd pga 

trivselsudfordringer i klassen. Forældre og skole har en 

god dialog. Ide at alle forældre mødes. Godt at 

forældrerådet tager ansvar for elevernes trivsel. 

Opfordring til at højt informationsniveau til forældrene 

fra skolen. 

Skolebestyrelsen skal drøfte hvad der skal siges på 

forældremøderne fra skolebestyrelsen. 

Lave forventningsafklaring for forældrene. 

3 Trafikudvalg 

Nyt fra trafikudvalget samt drøftelse 

af opdatering af eksisterende 

trafikpolitik 

Bilag: 

Trafikpolitik.pdf 

-Trafikudvalg har kontaktet Kolding kommune og mødte 

sagsbehandlingskasser. Der er lavet 

fotodokumentation på problemstilling og det er sendt 

ind.  

Udvalget har haft kontakt til politiet ang. 

Kan lyset i ”skolepatruljelyset” tændes tidligere? 

Politikkerne – der er sendt en mail til Tobias Jørgensen 

omkring sikkerskolevej. 

Ide – lille opslag på infotavlen i Brugsen. 
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Side 3 

-Kunne det være en ide at informere forældrene 

omkring aktuelle punkter i skolebestyrelsen. 

Nyt fra skolebestyrelsen – sendes ud til forældrene. 

Vi er kontaktet af børnegården omkring problemer 

parkering af biler på vejen. 

-Referatet skal udsendes til alle forælder med et link. 

4 Ny antimobbestrategi 

 Udbredelse og implementering 

 Arbejde med handleplaner jf. 

strategien 

 Pixiudgave 

-Pixi udgaven indsamle: billede – legepatrulje – holde i 

hånd – symbolbilleder – budskab.  

5 – 6 billeder. 

Billederne skal være klar i næste uge. 

 

-Antimobbestrategi er præsenteret for personalet, 

kommende forældre, enkelte klasser. Den bliver 

implementeret når den bliver brugt. 

 

5 Ordensregler og værdiregelsæt 

Planlægning af skolebestyrelsens 

udarbejdelse af skolens 

”værdiregelsæt”, som sammen med 

ordensreglerne og 

antimobbestrategien udgør 

”undervisningsmiljøets treenighed”. 

Bilag: 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-

laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-

orden-i-folkeskolen 

 

Udsættes 

Martin, Katrine, Tina O arbejder videre 

6 Overgange og elevtalsudvikling 

Drøftelse af elevernes overgange til 

og fra skole samt elevtalsudvikling for 

alle årgange. 

-Kan vi undersøge hvor mange børn der falder fra og 

ikke starter på VNS? 

-Hvad kan vi gøre for at fastholde de elever som vi har 

på skolen? 

-Kan skolen tidligere være i dialog med kommende 

forældre? 

7 Punkter til kommende møder  

8 Evt. Inspiration til undervisningen 

Building Thinking Classroom - 

https://buildingthinkingclassrooms.com/ 

 

Playful leaning 

  


